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Årsmelding for NMS – Region Trøndelag 

10.mai deltok styreleder på årsmøte til KVT og årsmøte for Mjuklias 

venner.  

Styreleder har også deltatt på jevnlige teams-møter for 

regionstyreledere i hele landet, ledet av Silje Sjøtveit. 9.desember 

hadde regionstyrelederne en samling i Stavanger på VID, hvor vi også 

fikk omvisning på høyskolen, hadde eget møte og møte sammen med 

landsstyret. (Bokstavene VID står for Vitenskapelig, Internasjonal og 

Diakonal). 

Møter og samlinger i regionen, som regionstyret og ansatte har 

ansvar for: 

Første helga i februar var det Kvinnedøgn på Mjuklia, fra fredag 

ettermiddag til lørdag ettermiddag. Det samlet vel 30 deltakere, med 

god spredning i alder, bl.a. var flere unge mødre med.  

23.april hadde vi årsmøte og vårfest i Sommerveita. P.g.a. ny leder i 

regionstyret, nye ansatte på kontoret og sykdom kom vi noe på 

etterskudd i utsending av sakspapirer til årsmøtet, og årboka vår ble 

noe mangelfull, men årsmøtet ble gjennomført og godkjent. Verena 

Grønning ble valgt som ny inn i regionstyret for 3 år, mens Torun 

Nesse ble gjenvalgt til leder for 1 år. Styret konstituerte seg på første 

møte etter årsmøte. 

Til vårfesten fikk vi besøk av en turgruppe fra Vestlandet, med Jesper 

Johnsen som turleder. Kjartan Bergslid hadde tale og Lisbeth Barlaup 

og Jakop Stavset sto for sang og musikk. 

Det har blitt arrangert to seniortreff på Mjuklia, 25. - 28.april og 5. – 

8.september. Komiteene som står for seniortreffene, en komite for 

hvert treff, fornyer seg selv når noen går ut, og de gjør et godt arbeid. 

Begge treffene hadde god oppslutning, vel 50 stk i april og rundt 30 i 

september. 

19.juni var det Mjukliastevne og markering av 50-års jubileum. 

Regionstyreleder deltok og overrakte blomster og gave fra 

regionstyret. 

Sommercamp på Mjuklia, 30.juni – 3.juli, er et samarbeid mellom 

NMS/Mjuklia og NMSU. Leiren hadde 45 deltakere. 

5. desember inviterte vi til grøtfest i Sommerveita, hvor alle frivillige 

blir invitert, både fra områdene, gjenbruksbutikkene, Knausen og 

andre komiteer og dugnadsfolk som er med i NMS. Her hadde vi 

besøk av Haakon Kessel. Det var selvsagt flest fra nærområdet til 

Trondheim som kom, så regionstyret har vurdert om vi også skal 

invitere til lignede fest i flere områder i regionen vår. Kom gjerne med 

innspill til regionstyret om dette. De ansatte tok ansvaret for festen, 

både praktisk og med program. 

Regionstyret har bestått av: 

Torun Nesse, leder 

Verena Grønning, nestleder 

Astri Wessel, sekretær 

Gunn Bakken, styremedlem 

Sverre Sævereid, styremedlem 

1.varamedlem: Anne Sødal Aadland 

2.varamedlem: Erik Loe  

3.varamedlem: Anne Turid Strøm 

Landsstyret sin representant: Greta Gravås 

Aarthun 

Representant for NMSU: Daiana Gilde 

(ansatt i NMSU) 

Regionkoordinator Lisbeth Barlaup  

1.varamedlem har vært innkalt og møtt på 

de fleste styremøtene. 

Møteaktivitet, strategiske tiltak, særskilte 

saker 

Styret har hatt 8 styremøter, et av dem på 

teams. 60 saker er behandlet. Vi har bl.a. 

arbeidet med årshjul og fulgt opp det, 

framtida for Sommerveita, hvor vi har gitt en 

uttalelse til landsstyret om våre tanker og 

drømmer for eiendommen, uttalt oss om 

drift av leirsted, svart på høringssaker fra 

landsstyret og foreslått kandidater til valg til 

landsstyret. 



NMS Connect Trondheim har vært samlet regelmessig i 

Sommerveita eller KIA`s lokaler gjennom året. 

Ansatte inkl. evt. frivillige på kontrakt 

Lisbeth Barlaup, regionkoordinator. Hun var i et vikariat 

for Ingeborg Meslo Ulvin i hele 2022 i 100 % stilling. 

Ruth Marine Murvold, misjonskonsulent 50 % stilling. 

Dette er en nyopprettet stilling, og Ruth Marine 

begynte i februar 2022.  

Gunn Bakken, frivillig på kontoret. 

Ola Syrstadeng, ansatt i NMSE  

I tillegg deler vi kontorfellesskap med Øyvind Ulland 

Eriksen, Fundraiser 100 % og Signy Margrete Hefley, 

Fundraiser 50 %. 

NMSU er også med i kontorfellesskapet, hvor Daiana 

Carla Luiz Gilde er ansatt i 100 %, Solveig Hugdal i 100 % 

og Jakop Stavset i 30 % stilling. 

Takk 

Regionstyret vil takke alle frivillige og ansatte for alt 

arbeidet dere har gjort for NMS gjennom hele året. NMS 

er en stor familie med mange arbeidsgrener, enheter og 

avdelinger, og alle gjør en stor innsats for fellesskapet og 

for å arbeide mot målene til NMS: Bekjempe 

urettferdighet, dele troen på Jesus og utrydde fattigdom.  

Takk til dere alle! 

Torun Nesse 

Region Trøndelag (hele tusen) 2021 2022 

Anledningsgave 3 32 

DM 268 141 

Fast giver 2 083 2 156 

Foreningsgave 438 590 

Lotteri 290 177 

Menighetsavtale 261 375 

Menighetsofringer 134 232 

Minnegave 36 51 

Misjonsmesse 146 62 

Misjonstidende 752 196 

NMS enkeltmedlem 46 53 

Spleisgave 11 6 

Tilfeldige gaver 451 1 859 

Webgaver 31 19 

 4 950 5 949 

31/12 2022 Hele landet Trøndelag 

Medlemmer 1 911 164 

Foreninger 942 69 

Antall foreninger som har gitt 642 59 

Menighets-avtaler 567 66 

Antall menigheter som gir 728 63 

Antall fast giver avtaler 4 666 373 

0 1 2 3 4 

5 6 7 8 9 

Noe om tall… 
Noen har fått opplyst tall om regnskap og andre viktige saker, og nå ser de at 

tallene i denne årsmelding er annerledes.  

Uff da, hvordan kan det ha seg??? 

Årsregnskapet var ennå ikke ferdig revidert da vi fikk tallene fra hovedkonto-

ret tidlig i mars måned, så noen forandringer kan ha dukket opp. Kartotekene 

oppdateres løpende, men ofte med gyldighet fra en eldre dato.  

Man måtte ha ansatt en god del flere folk i administrasjonen for å unngå slike 

ting, og det vil vi jo ikke bruke misjonskroner på. Så vær litt overbærende, ik-

ke hold Ingeborg ansvarlig- 

Hilsen fra setternissen  



At et år går fort kan 

jeg skrive under på. 

Jeg startet i januar 

som region-

koordinator i 

Trøndelag og visste 

at jeg skulle ha 

jobben i ett år, før 

Ingeborg Meslo Ulvin 

skal tilbake til jobben 

sin igjen. Jeg har hatt 

kontorplass på 

regionkontoret i Trøndelag og har hatt fast kontortid i 

Sommerveita tirsdag til torsdag 10-14.  

Året har vært fullt av opplevelser; fullt av gode 

menneske-møter, godt med åndelig påfyll, det har 

vært god kristen musikk, engasjerte mennesker, og jeg 

har opplevd at Gud har vært med på veien. Det har 

også misjonsfolket, som har vært tålmodige med en 

fersk regionkoordinator-vikar, og som har støttet og 

bedt for arbeidet igjennom året. Hver og en fortjener 

takk.  

Oppstarten på vikariatet ble litt spesiell ettersom jeg 

fikk korona i vinterferien og ble ganske slått ut i flere 

uker av det. Det satte en stopper for mange av planene 

jeg hadde, og jeg måtte avlyse noen besøk. Heldigvis 

kom jeg til krefter igjen og fikk begynne å jobbe deltid 

først, så full stilling etter en tid.  

Ruth Marine Murvold begynte også i sin stilling som 

misjonskonsulent i 50% stilling. Vi har fått se at det er 

nok å gjøre, med to personer på jobb. For Ruth Marine 

har det vært oppfølging av menigheter og 

menighetsavtaler som har vært hennes 

arbeidsområde. Hun har signert flere nye avtaler og 

oppdatert noen gamle avtaler i løpet av året. Rut 

Marine har vært god å samarbeide med, og vi har 

trivdes godt med å være to om arbeidet i regionen. 

I løpet av året har jeg fått mange hyggelige invitasjoner 

fra frivillige og fikk være med på mange flotte 

arrangement. Jeg har fått se hvordan ulike foreninger 

driver sin virksomhet, uke etter uke, år etter år. Folk i 

Trøndelag står trofast på og jobber for det de tror på; 

bekjempe urettferdighet, dele troen på Jesus og 

utrydde fattigdom. Jeg har vært på foreningsmøte i 

Årsmelding for Lisbeth Barlaup 

Lensvika, årsmøte i Verdal, Stjørdal og Hitra. Jeg har vært 

med på basar i Leksvika, julesalg i Sommerveita, 

sommercamp på Mjuklia, jubileumsfest på Mjuklia. 

Jubileumsfest i Stjørdal bedehus, sammen med 

samarbeidsorganisasjonene NLM og Normisjon. 

Frivillighetens dag ble markert på Melhus bedehus i 

forbindelse med 160 års jubileum for Skotvold 

kvinneforening. Jeg overrakte gave og takket for lang og tro 

tjeneste.  

Jeg fikk besøke Knausen Lysstøperi og se arbeidet som 

gjøres der. Det var flotte lokaler og god stemning blant de 

frivillige som var i arbeid der. Knausen gjør en uvurderlig 

innsats for NMS, og lysene som produseres der er topp 

kvalitet! 

Et høydepunkt var også misjonsgudstjeneste som ble holdt i 

Klinga kirke. Kirka var full, det var fire barnedåper den 

dagen og jeg og Landy Bakke (forkynner i NMS) reiste dit 

sammen i bil fra Trondheim. Landy hadde flott tale som 

gjorde inntrykk på folket. Det ble en fin 

misjonsgudstjeneste. Vi fikk snakke om NMS på kirkekaffen 

etter gudstjenesten. Deltakelse i gudstjenesten ble til i 

samarbeid med Astrid Bergslid, og prest for dagen var Hans 

Birger Neergård.  

Hovedkomiteen for Generalforsamlingen som skal være på 

Scandic Hell 29. juni til 2. juli 2023 har jeg vært med i, 

sammen med Ingeborg. Opplegget virker veldig flott og vi 

gleder oss til den! 

Jeg har trivdes godt med å samarbeide med regionstyret. 

De er en engasjert og aktiv gjeng som får til mye i regionen. 

Igjennom året har jeg vært med på regionstyrmøtene. For å 

introdusere regionstyremedlemmene for resten av 

regionen skrev jeg litt på facebook-sida til region Trøndelag 

om hvert enkelt medlem. Jeg samla inn historiene til hver 

enkelt og skrev et lite sammendrag ut ifra det de svarte. 

Historiene som kom inn var så fine, og det ble noen tårer 

mens jeg leste og noterte. Det er så fint å lese om hvordan 

NMS har vært viktig for mange, og ikke minst om hvordan 

hver enkelt har tro på Jesus og misjon.  

Tradisjonen tro runda vi av året med en skikkelig grøtfest i 

Sommerveita. Det ble en flott fest med 70 personer til 

stede. Etter lange tider med få samlinger hvor mange kan 

samles var det fint å være mange sammen. Vi hadde besøk 

av Haakon Kessel, som snakka om use your talents/bruk 

talentene dine.  



Noe jeg har trivdes kjempegodt med, er å være med å 

holde Connect-samlinger. Leder for Connect nå er Debora 

Moecke, og hun gjør en kjempejobb for å holde Connect i 

gang. Etter sommeren kom Connect-gruppa i gang igjen, 

og jeg fikk være med på å holde samlinger anna hver 

mandag. Vi starta med å ha samlinger sammen med KIA i 

deres lokaler, men fant etter hvert ut at vi ville ha noen 

inne i Sommerveita også. Connect er NMS sitt arbeid for 

studenter/unge voksne.  

Gjennom året har jeg vært en del av avdeling frivillighet i 

NMS og jeg har fått mye påfyll og opplæring gjennom 

ulike møter og treff som jeg har fått være med på. 

Avdeling frivillighet har møter hver onsdag. Jeg har vært 

på Stenbekk på samling med andre ansatte fra avdelingen 

og fikk reise til Frankrike for å se på misjonsprosjektet som 

NMS har der. Oppholdene var til inspirasjon og 

oppmuntring, og jeg fikk enda mer innblikk i hva NMS 

arbeider med. 

Jeg har fått stå på stand og reklamere for NMS og 

kampanjen om Walk for living water i flere 

sammenhenger. Sammen med Øyvind Ulland Eriksen på 

kommunikasjonsavdelingen med flere hadde jeg stand 

på Torget i Trondheim, på Olavsfestdagene og på 

Stiftsdagene. Vi kom i snakk med mange hyggelige 

mennesker som fikk vite litt mer om arbeidet vi gjør, og 

fikk skape litt blest rundt NMS. Veldig gøy! 

Jeg takker for et fint år i region Trøndelag og ønsker 

Guds velsignelse over arbeidet i regionen videre.  

Lisbeth Barlaup 

Stillingen som 

misjonskonsulent region 

Trøndelag ble opprettet i 

februar 2022, og jeg er 

ansatt i avdeling frivillighet. 

Avdeling frivillighet NMS, er 

avdelingen som presenterer 

arbeidet som NMS driver i 

Norge. 

Region Trøndelag er 

vidstrakt, og menighetene er 

forskjellige. Det å jobbe med 

misjonsavtaler opp mot 

menigheter i Trøndelag er 

på mange måter nybrottsarbeid. De fleste menigheter har 

sitt årshjul, og mange andre fokusområder enn 

misjonsavtaler. NMS er med i SMM (samarbeid menighet 

og misjon), og er en av 7 organisasjoner i SMMN (Nidaros).    

Den Norske kirke oppfordrer alle menigheter til å ha 

misjonsavtaler, fordi DNK ønsker at vi skal være en del av 

en verdensvid kirke. 

Noen menigheter som har misjonsavtaler er aktive og 

andre ikke. Noe av årsaken til at alle ikke har vært like 

aktive, er at NMS ikke har hatt ressurser til å følge opp alle, 

nye menighetsråd som ikke har vært klar over at det ligger 

en gammel avtale der, endringer av ansatte i kirkene, og i 

koronapandemien ble noe liggende brakk, og ikke kommet 

Årsmelding for Ruth Marine Murvold 

i gang etter det. 

Oversikt over land og antall menigheter som har avtale: 

Etiopia 20  
Madagaskar 12 
Thailand 6 
Midtøsten 3 
Mali 6 
Estland 2 
Brasil 1 (noe usikkerhet rundt denne) 

NB! Dette er en oversikt som er noe ca, da det er en del 

avtaler som ikke har vært aktive på ei stund. 

I 2022 førsøkte jeg å få kontakt med flere, samt å få en 

oversikt over alle i bispedømmet. Det ble inngått 1 ny 

avtale, Agdenes med Midtøsten. 8 avtaler ble fornyet. 

Og noen menigheter har valgt å ikke fornye avtale. Noen 

jeg kontaktet, har jeg ikke fått tilbakemeldinger fra.  

Det er et langsiktig arbeid har jeg skjønt etter hvert, 

men det er gledelig og fint når jeg får kontakt og fornyet 

avtaler med menigheter.  

Året 2022, ble også ett år der jeg brukte mye tid på sette 

meg inn i arbeidet som NMS driver både i Norge og 

internasjonalt. Hovedbasen min er i Åfjord og er stort 

sett 1 dag i uka i Sommerveita. 

Takk til alle som har tatt godt imot meg, og husk gjerne 

på menigheter, og misjonsavtaler i bønn. 

Og se, jeg er med dere alle dager inntil verdens ende! 

 

Ruth Marine Murvold 



Ansatte i regionen 

Teamleder for regionene midt-nord (Møre, 

Trøndelag og Nord) Daiana Gilde gikk ut i 

mammapermisjon i mars, og har høsten 2022 

jobbet 15%. Jakop Stavset har jobbet opp til 50% 

som barne- og ungdomskonsulent, og Solveig 

Hugdal 75% som barne- og ungdomskonsulent, i 

tillegg til en nasjonal stilling som fagkoordinator for 

Uteam på 25%. Samtidig har Åse Mari Kessel, 

seniorrådgiver i NMSU med bosted i Lillehammer, 

mange leirer i Trøndelag med menigheter i Nidaros 

bispedømme. Dette er i tilknytning til 

konfirmantsatsing som vi skal komme tilbake til. 

Regionråd 

I 2022 har NMSU Trøndelag ikke hatt et fungerende 

regionråd, da det er vanskelig å finne frivillige som 

vil stille til valg. Etter vedtak fra NMSU Landsstyre i 

2022 er det, kort oppsummert, ikke et krav om 

regionråd i hver region, men forventet at det aktivt 

arbeides for å opprettholde et regionråd eller starte 

et nytt fungerende. Det arbeides med å finne nye 

medlemmer, men vi er ikke i mål ennå. Ada 

Olsdatter Hagaseth er valgt inn som Trøndelags 

representant i NMSU sitt landsstyre for perioden 

2022-2024.  

Frivillige medarbeidere 

2022 var frivillighetens år, og et år hvor 

takknemligheten for frivillige ble satt ekstra fokus 

på. Vi har så mange gode frivillige, og vi takker for 

alt dere gjør! Sammen engasjerer vi barn og unge til 

å dele tro, tid, ting og talent! Det er inspirerende å 

se alt av tid og innsats som legges ned for leirarbeid, 

som er hovedaktiviteten i Trøndelag, og vi er veldig 

takknemlige for all uvurderlig innsats i løpet av 

2022. Hald-studentene Ester og Taís har vært med 

på mye aktivitet frem til april. Takk for at dere har 

tatt dem godt imot. 

Leir 

NMSU var med på å arrangere 12 leirer på Mjukliai 

løpet av året. Noe aktivitet har fortsatt blitt påvirket 

av korona, og Misjonssprell i samarbeid med Ytre 

Namdal menighet på Hallarheim leirsted ble avlyst. 

Samtidig har vi fått glede oss over et år der ting kom tilbake 

til normalt, med både små og store leirer. I januar ble det 

gjennomført en samarbeidsleir med Byneset og Leinstrand, 

Klæbu, Heimdal og Kolstad menigheter. Det var et lederdøgn 

og ble en suksess og besluttet å gjentas neste år med flere 

menigheter og ei hel helg. Trollheimen område driver fortsatt 

høstleiren og gjør en formidabel jobb. På grunn av krigen i 

Ukraina har det flyttet mange ukrainere også til Trøndelag. I 

2022 deltok 64 ukrainere med på tre av våre leirer. I dette 

tallet er mange av de samme personene gjentatt, siden de 

trivdes og kom tilbake. Vi har fått masse hjelp fra KIA og gode 

tolker og ledere til å prøve å få til så gode leirer som mulig for 

dem, og fått støtte fra kristelige studieforbund til å dekke 

dette økonomisk. Vi tror at leir kan være et godt pusterom i 

en usikker hverdag, der ungdommer får være vanlige 

ungdommer, og vi sammen kan vende oss til Jesus i bønn for 

det vanskelige. 

Konfirmantsatsing 
NMSU satser pa  konfirmanter og spesielt na  i Trøndelag. 

Dette a ret har det vært nesten 300 ungdommer som har 

fa tt deler av konfirmantundervisningen sin pa  Mjuklia i 

samarbeid med NMSU. NMSU jobber sammen med e n eller 

flere menigheter om en leir og hjelper spesielt til na r det 

gjelder musikk og program. Vi har et knakende godt 

«NMSU-band» av musikere fra blant annet Jazzlinja pa  

NTNU, og vi fa r med gode ledere som gruppeledere som 

tar vare pa  og snakker mye med sin gruppe. Å se Mari 

Kessel har lang erfaring med konfirmantarbeid og vi er 

glade for a  fa  den erfaringen i va r region. Dette a ret har vi 

hatt konfirmanter fra Midtre Gauldal og Holta len, Melhus, 

Stjørdal, Oppdal og Rennebu.  

Samarbeid 

NMSU Trøndelag er en del av BULK (Barne- og 

ungdomslederkontaktforum), og var med pa  a  arrangere 

«Sammen for Nidaros» for frivillige og ansatte i barne- og 

ungdomsorganisasjoner og Den norske kirke i august. Det 

er givende a  møte flere personer som jobber med barn- og 

ungdom, og som vil at de skal høre om Jesus, og at vi 

sammen kan be for arbeidet vi sta r i. Vi jobber ogsa  tett 

med NMS og har samarbeidet om Sommercamp pa  Mjuklia 

og deltatt pa  flere arrangementer som julebasar, 

inspirasjonssamlinger og grøtfest. Vi trives godt tett med 

NMS. Vi vil ogsa  takke for samarbeidet med Mjuklia som 

legger godt til rette for gode leirer for NMSU. Til slutt ma  

vi takke for samarbeidet med KIÅ, som er veldig 

meningsfullt for oss.  

Menigheter 

Dette a ret har ba ret frukter som følge av godt arbeid med 

kontakt med menigheter og menighetsansatte i 2020 og 2021 

når det ellers har vært lite aktivitet. Det viser seg i konkrete 



Områdestyret har i 2022 

bestått av Jørund N. Grønning 

(leder), Anne Hovstein 

Furunes og Anne Turid Strøm. 

Vi har hatt et offisielt 

styremøte (på Teams): tirsdag 

1. november. Men ellers har vi 

hatt hyppig kontakt på SMS og 

mobiltelefon-samtaler. 

Vi har tradisjonen tro hatt to 

arrangementer: (1) Inspirasjonstreff og årsmøte på Skaugdal 

bedehus torsdag 17. mars. Barne- og ungdomskonsulent 

Solveig Hugdal fortalte om NMSUs arbeid ute og hjemme. (2) 

Vårfest i Leksvik forsamlingshus, søndag 24. april. Misjonær 

Hans Birger Neergård fortalte om NMS’ arbeid i Etiopia. 

Vi kan også fortelle at undertegnede og Anne Hovstein 

Furunes deltok på tweensleir på Mjuklia 10.-13. oktober, 

henholdsvis som bibeltimeholder og leirleder. Det var 

fantastisk å møte alle de levende og interesserte 

tenåringene, forkynne Guds ord til dem og fortelle dem om 

misjonen. 

På inspirasjonstreffet i Skaugdalen la vi spesielt merke 

til det som ble fortalt om NMSUs tilbud til 

menighetene i barne- og ungdomsarbeidet, spesielt 

konfirmantarbeidet. Dette vil vi gjerne dele med de 

menighetene på Fosen som har en menighetsavtale 

med NMS (Leksvik, Rissa, Åfjord og Stokksund). 

Sammen med foreningene inviterer vi derfor 

menighetsrådene, prestene og andre kirkelige ansatte 

til inspirasjonstreffet vårt den 9. mars 2023. Vi håper 

å gi ny inspirasjon til og oppmerksomhet rundt 

menighetens konfirmantarbeid og menighetsavtaler. 

Vårt andre arrangement blir høstfest på Brandsfjord 

skole i Roan, søndag 17. september. 

Jørund N. Grønning 

Fosen 31/12 2022   

Medlemmer  11 

Foreninger  6 

Antall foreninger som har gitt  5 

Menighets-avtaler  4 

Antall menigheter som gir  6 

Antall fast giver avtaler  25 

Fosen område 

Fosen (hele tusen) 2021 2022 

Anledningsgave 0 12 

DM 16 13 

Fast giver 139 147 

Foreningsgave 65 49 

Lotteri 4 4 

Menighetsavtale 39 34 

Menighetsofringer 22 34 

Minnegave 0 8 

Misjonstidende 33 12 

Enkeltmedlem 1 4 

Spleisgave 0 1 

Tilfeldige gaver 9 11 

Webgaver 0 1 

 328 330 

samarbeid og gode relasjoner. Vi har vært på besøk i 

ulike menigheter for misjonstime, inspirasjon om 

misjon til ansatte, for å vise ressurser de kan bruke i 

trosopplæring eller for å planlegge et samarbeid. I 

påska dro ungdommer og to ansatte fra Stjørdal 

menighet og Solveig Hugdal (Uteam-koordinator) på 

Uteam Barcelona for å besøke og bidra inn i arbeidet 

Puente, som har vært årsinnsamlingen til NMSU i 2022. 

Det var stort for oss alle! I november var vi med på 

Trøndelags første Delegudstjeneste! Det var stas med 

en gudstjeneste hvor hele familien er involvert, og 

spesielt barna, i Ranheim kirke. Vi håper på flere i 

2023. Fremover vil vi ha et større fokus på Followme, som er 

NMSU sitt nettverksbyggende oppfølgingskonsept for unge 

ledere i alderen 15-25 år. Vi håper og tror at dette kan være 

noe som bygger menigheter og ungdommer opp. 
Til slutt vil vi takke alle frivillige, alle ansatte i NMS, KIA og på 

Mjuklia, alle samarbeidspartnere, alle menigheter i DNK, alle 

som har kommet eller sendt barna sine på leir, og ellers alle 

som har vært med å dele tro, tid, ting og talent med oss i 

2022.  

Solveig Hugdal 



Innherred område 

Fra den 3.desember var på Kjerkstu i Inderøy kl 

10.30 - 15. Kl 12 sang 3 jenter fra Vivace, 

Adventstanker og god ledelse ved Marit 

Hvarregaard. Haakon Kessel, leder for NMS global, 

inspirerte oss med Evangeliet i japansk drakt. Flott 

sang av Inger Marie Kimo. Trekking av 

Innherredslotteriet, og til slutt mer kaffe og 

åresalg. Vi hadde også en «pop up, brukt butikk» i 

Lillesalen i forbindelse med «Giving Tuesday»-

aksjonen. Totalt ble det sendt kr 116 276,- til NMS. 

I år gikk pengene til fattigdomsbekjempelse på 

Madagaskar. 

MIHA - Misjon i Hagen i 2022 I år var det ny 

gårdsbutikk, mye folk kom og det ble et bra vare- 

og plantesalg. Det kom inn kr 100 940,-  

Gjenbruksbutikken har eget styre og årsmelding. 

OU støtter opp om butikken og MIHA. 

2022 var året da vi skulle starte opp igjen. Vi er i 

gang, og vi gjør det vi kan. Foreningene er trofaste 

og har sine møter. Vi ber om nye 

foreningsmedlemmer og enkeltmedlemmer. Vi ber 

om en ny giv, nytenkning og om misjonsglød i 

området vårt. 

Åse Neergård 

Innherred område har 12 misjonsforeninger, 

39 enkeltmedlemmer og 17 misjonsavtaler 

med menigheter i Stiklestad prosti. 

Områdeutvalget (OU) har i 2022 bestått av 

Åse Neergård, leder. Marit Hvarregaard, 

sekretær, og Randi Kimo.  Berit Grotnes, 

nestleder (Berit har ikke deltatt på OU møter i 

høst pga sykdom). Vararepresentant har vi 

ikke fått/hatt. 

Saker: OU har hatt 5 møter og drøfta 18 

saker. Mye tid er brukt til planlegging av våre 

faste arrangement og på Innherredslotteriet. 

Handlingsplan 2022-2025 

1. Planlegge og gjennomføre faste arrangement i året: Årsmøte, 

Vårmøte, Høstmøte, Misjon i advent. OU støtter opp om arbeidet 

med MIHA og Gjenbruksbutikken. 

2. Fortsette å oppmuntre foreningsmedlemmer, frivillige og 

menigheter med misjonsprosjekt. OU sender julehilsen til 

foreningene. 

3. Oppfordre til bønn for arbeidet hjemme og ute. Bønnekort er 

laget.  

Årsmøtet var på Misjonshuset, Verdal 17/2. Lisbeth Barlaup 

som nå er regions-koordinator hadde andakt og fortalte nytt fra 

NMS. Greta Aarthun informerte om MIHA og planlegging frem til 

28. mai, samt om GF på Stjørdal i juli 2023. Vanlige 

årsmøtesaker, årsmelding, og valg. OU blir nå bare 4 personer og 

ingen vararepesentant.  

Vårmøtet ble den 12 mars i Bamberg kirke, Levanger. En flott 

dag: Bibeltime v/ Øyvind Ulland Eriksen. På misjonsmøtet 

fortalte han fra Libanon og Sat-7.  

27. august 2022 «Vår dag» i frivillighetsåret for Innherred 

område. Glede! Inspirasjon! Fellesskap! Foreningsmedlemmer, 

enkeltmedlemmer, NMS-ere fra området og butikkbetjening kom 

til Gjenbruksbutikken på Levanger lørdag 27. august. God handel 

og gode tilbud. Ferske egg til salgs for NMS. Kaffe og vaffellukt 

fylte butikken. Festlig auksjon. Stor stemning og prat rundt 

kaffebordet. 

Høstmøtet var 28.sept. kl 18 på Mære, i Kjerkstu. Kveldens taler 

var Greta Aarthun, ho snakka om frivillighet, flott formidling. Vi 

snakka litt om Misjon i Advent. Tilbakeblikk NMS 180 år ved Åse. 

Svein Gjære og Per Steinar Mikkelsen spilte til sangene. 

Innherredslodda ble delt ut til foreninger/enkeltpersoner. 

Misjon i advent. Vi starta med kaffesalg, varesalg og loddsalg. 

Innherred 31/12 2022   
Medlemmer  28 

Foreninger  12 

Antall foreninger som har gitt  12 

Menighets-avtaler  16 

Antall menigheter som gir  14 

Antall fast giver avtaler  52 

Innherred (hele tusen) 2021 2022 

Anledningsgave 0 8 

DM 46 20 

Fast giver 259 275 

Foreningsgave 59 80 

Lotteri 146 63 

Menighetsavtale 38 77 

Menighetsofringer 6 81 

Minnegave 8 19 

Misjonsmesse 26 0 

Misjonstidende 37 26 

Enkeltmedlem 6 9 

Spleisgave 8 0 

Tilfeldige gaver 169 162 

Webgaver 8 13 

 816 833 



NMS Gjenbruk Levanger 

 Inntekt Resultat 

2021 453 606 121 035 

2022 581 752 303 520 

Styret. 

Styret har hatt 3 ordinære møter og behandlet 23 saker 

Det har også blitt avholdt møte mellom styret og 

regionansvarlig Turid Øyre Øygard og mellom styret og 

områdestyret for NMS Innherred. 

Det ble da framforhandlet ny leieavtale med huseier Olav 

Floan. 

NMS har tilsatt ny områdeansvarlig, Torunn Nøstrud. Hun 

har også besøkt butikken og møtt noen av de frivillige. 

Ledergruppen har deltatt på HMS kurs i Trondheim i regi 

OMAT. Det har i tillegg til årsmøte med medarbeidersamling 

også blitt gjennomført en medarbeidersamling høsten 2022. 

Butikken var stengt i påskeuka. 

Årsmøtet ble avholdt 17.3. 2022. 

Her ble følgende valgt: 

Styreleder og sekretær  Jann Karlsen 

Nestleder, butikkleder Margot Klykken 

Styremedlem og vaktlisteansvarlig  Johanne Hiberg  

Styremedlem Turid Lund  

1. varamedlem Kari S. Berg  

2. varamedlem  Åse Neergård 

Ikke medlemmer av styret, men deltar i styremøtene ved  

behov: 

Kasserer Ivar Jule 

Revisor  Sivert O. Berg  

Styret har foruten faste rapporter fra butikkleder, 

vaktleder, kasserer og styreleder behandlet følgende 

saker: 

- Profilering av butikken, NMS Gjenbruk sentralt har 

utarbeidet en egen Profileringshåndbok 

- Ulike salgskampanjer 

- Tiltak for å få solgt ulike varer 

- Endringer av lokaler 

- Lokaliteter for salg av store møbler 

- Opplegg for Frivillighetsåret 2022 NMS har fått tildelt 

lørdag 27. august 

Det er installert kodelås i bakdøren inntil våre lokaler. 

Nøkkelen som vi kunne hente ut hos COOP er derfor 

dratt inn.   

Åpningstider og dager er drøftet flere ganger. 

Det er startet innstallering av datanett, PC, skrivere og 

nye kasseapparat i alle butikkene. Dette har dratt ut, 

men vil bli fullført våren 2023.  

Nye medarbeidere: Bergljot Bjørgvik, Turid Lund 

Ansvar for ulike varegrupper: 

På høstens medarbeidersamling ble det gjort fordeling 

mellom ansatte ang. hovedansvar for de ulike 

varegrupper. 

Økonomien for 2022 viser en klar forbedring med et 

resultat på kr 305.989 mot 154.998 i 2021. Dette 

skyldes at 2022 ikke har hatt noen 

pandemirestriksjoner. 

Styret har hatt flere drøftinger angående å bedre 

økonomiutviklingen i 2022. 

Sluttord 

Styret vil takke alle dere som har gjort en innsats for 

NMS Gjenbruk, Levanger. Takk for mottak av varer, 

sortering, prising, salg, rydding, vasking, organisering 

av vaktlister, og det å skape en trivelig butikk. Vi får 

skryt fra kunder om at vi har en ryddig og trivelig 

butikk, noe vi kan takke hverandre for. 

Jann Karlsen 

Klarinett til salgs i NMS 

Gjenbruk Levanger 



Stjørdal og omegn område 

Ennå et år er tilbakelagt i vår forening. Merker mer og mer at ressursene i 
Stjørdal misjonsforening avtar når mange av medlemmene blir eldre, 
samtidig som nyrekruttering er vanskelig.  

Føler takknemmelighet for et godt fellesskap, hvor ordet om vår Frelser 
forkynnes og gleden over å få være med i arbeidet for Det Norske 
Misjonsselskap, slik det står i § 2 i grunnreglene:  

«Det Norske Misjonsselskaps formål er i ord og handling å vitne om 
Guds nåde i Jesus Kristus, og å bidra til den verdensvide kirkes vekst 
og Guds rikes utbredelse blant alle folkeslag»  

Misjonsmøtene i 2022 ble avholdt på disse stedene : Torsdag 10. februar, 
årsmøte med besøk av regionkoordinator Lisbeth Barlaup. Torsdag 31. mars 
hos Rut og Per Håpnes, hvor Per talte. Torsdag 9. juni hos Ingfrid Skogrand. 
Taler her var Birte Andersen Gresseth. Torsdag 1. september på bedehuset. 
Taler var Gustav Leander Andersen. 3. november også på bedehuset. Taler 
her var Jørgen Setran.  

Styret:  
Asbjørn Rokseth, leder 
Ingfrid Skogrand, nestleder og sekretær 
Magnhild Rø, styremedlem  
Bedehusstyret:  
Ole J. Storflor 
Per Arne Rø.  
Varamedlem: Asbjørn Rokseth  

Kasserer: Asbjørn Øfsti  
Revisorer: Rut og Per Håpnes  

Igjen, takk til alle dere som har stilt heim, tid og ressurser til disposisjon for 
misjonsarbeid. Medlemmer som år etter år trofast møter opp, og som på 
denne måten har vært med å holde misjonsengasjementet levende i 
Stjørdal og støttet NMS sitt arbeid hjemme og ute. Medlemstallet ved årets 
slutt var 23.  

 

 

Stjørdal 31/12 2022   

Medlemmer  15 

Foreninger  7 

Antall foreninger som har gitt  6 

Menighets-avtaler  6 

Antall menigheter som gir  6 

Antall fast giver avtaler  42 

Stjørdal (hele tusen) 2021 2022 

DM 26 14 

Fast giver 180 198 

Foreningsgave 27 26 

Lotteri 14 11 

Menighetsavtale 79 91 

Menighetsofringer 5 8 

Misjonstidende 23 25 

Enkeltmedlem 3 4 

Spleisgave 0 2 

Tilfeldige gaver 19 9 

Webgaver 1 1 

 377 388 

Stjørdal bedehus feira 50 år  22. november 2022 og alle tre eierorganisasjonene var re-
presentert! Her avbilda i "spotlighten": Jan Petter Opedal for NLM, Inger Britt Rødberg 
for Normisjon og Lisbeth Barlaup for NMS. Flott å samles om å feire det flotte huset, men 
aller mest de flotte menneskene som driver arbeid og holder huset i stand til videre drift.  



Gauldal område 

Singsås misjonsforening: 
Leder Magnar Kosberg forteller at de har hatt Adventsmøte sam-
men med Singsås Normisjon dette året. De har gjennomført års-
møte og planlegger å feire 175 årsjubileum, som den gang hette 
Singsås kvinneforening. 

Nyhus kvinneforening i Soknedal har ikke fått gjennomført sin 
årlige basar dessverre. 

Skotvold kvinneforening har hatt sine møter på omgang i hei-
mene en gang i måneden. De har feiret 160 års jubileum i år med 
fest på Melhus bedehus. Leder er Marit Gustad 

Utdrag av årsrapport for Nedre Melhus misjonsforening 2022 
Året 2022 har vært et godt år for vår forening. Vi har hatt 10 mø-
ter og en fest på Melhus bedehus. Medlemmene har tatt ansvar 
med servering av kaffe/te hver sin gang. Alle har med hver sin 
matpakke og kopp. Programmet for kveldene har vært variert. Vi 
har brukt Misjonstidende aktivt og skrevet takkehilsen til redak-
sjonen for godt og innholdsrikt stoff, både for andakter og mi-
sjonsinformasjon fra forskjellige land. Dessuten har vi benyttet 
oss av videoer som NMS sentralt har laget. 

Mange besøk har vi også hatt: Marit og Bjørn Sverre Lie som nå 
bor i Oslo, Solveig Hugdal fra Ler og NMSU, Karen Ree fra Sokne-
dal som fortalte om Karen Dybdalsbakk, Gjertrud Løkken som 
formidlet med bilder om reisa si til Bangladesh, der sønnen Bård 
og familien nå arbeider. Ellers har våre egne i foreninga, Solveig 
og Øyvind Løvås, tatt oss med på sin tur til Israel gjennom bilder 
og refleksjoner. Ann-Elin og Audun Slettahjell har gitt oss ferske 
opplevelser fra sitt eget arbeid i Estland og sitt besøk hos NMS sitt 
arbeid der. Alt dette har beriket oss mye! Hjertelig takk! 

En spesiell begivenhet dette året var å feire frivillighetsarbeidet 
over hele Norge. NMS hadde pekt ut en spesiell dag for sin orga-
nisasjon, nemlig lørdag 27. august. Vår forening ville ta ansvar for 
å feire 160 årsjubileet for Skotvold kvinneforening, og valgte fri-
villighetsdagen. 

Det ble stor fest på Melhus bedehus med Melhus pensjonistkor, 
besøk fra ansatte i NMS ved Øyvind Ulland Eriksen og Lisbeth 
Barlaup. Spesielt inviterte var NMS’ foreninger fra Singsås og Sok-
nedal. Et helsides oppslag med tekst og bilder kom som referat i 
avisa Gaula ved journalist Jens Granøien. Dessverre ble det liten 

plass for denne begivenheten i Regionbladet for Møre og Trøn-
delag, da de hadde mye stoff fra før. 

På grunn av koronapandemien ble det ikke årsmøte i 2020 og 
dermed ingen nye valg. 
I 2022 ble disse valgt for 2 år: 
Kirsten Pernille Øie leder 
Randi Horg Løvås  nestleder 
Kristine Roald  skriver 
Øyvind Løvås styremedlem 
Solbjørg Haugen  styremedlem 
Varamedlemmer valgt for 1 år: 
Oddrun Bjørnebekk og Karen Høvik 
Kasserer valgt utenom styret: Kristian Mosdal 
Revisor valgt for ett år: Arvid Løvås 

Felles bibeltimer på Melhus bedehus med Knut Ole Østertun. 

13. oktober hadde NMS ansvaret for ledelsen. Solveig og Øyvind 
Løvås tok utfordringa. Vi vil fortsette samarbeidet med NLM og 
Normisjon med fire bibeltimer i halvåret. NMS har ansvaret en 
gang. 

Jeg vil si en hjertelig takk til alle medlemmene for godt og trive-
lig samarbeid! Takk for all velvilje og frivillighet, ikke bare i frivil-
lighetens år. Vi er med på noe stort hvert år i mange land gjen-
nom NMS;    

«ved å dele troen på Jesus, bekjempe urettferdighet og utrydde 
fattigdom.» 

Vi vil fortsette å gjøre frivillig arbeid, ja. Men den største frivillig-
het har Jesus gjort for oss, da han åpnet vegen til himmelen 
gjennom sin død og oppstandelse. Ære være Gud, Jesus og Den 
Hellige Ånd! 

Kirsten Pernille Øie 

Gauldal 31/12 2022   

Medlemmer  13 

Foreninger  6 

Antall foreninger som har gitt  3 

Menighets-avtaler  5 

Antall menigheter som gir  3 

Antall fast giver avtaler  44 

Gauldal (hele tusen) 2021 2022 

Anledningsgave 0 2 

DM 20 12 

Fast giver 249 266 

Foreningsgave 52 72 

Lotteri 17 14 

Menighetsavtale 3 5 

Menighetsofringer 19 18 

Minnegave 5 5 

Misjonstidende 20 20 

Enkeltmedlem 3 4 

Spleisgave 1 2 

Tilfeldige gaver 4 21 

 394 440 

Fra venstre: Ida Skotvold, Kirsten Pernille Øie, Hans Anker Skotvold 



Trollheimen område 

I områdeutvalget for Trollheimen hadde vi i 2022 disse 

med i styret: 

Fra Meldal: Turid Ree med vara Marit Syrstadeng 

Fra Rindal: Berit Moan Møkkelgård med vara Elsa 

Jensvold 

Fra Rennebu: Anne Lise Landrø (leder) med vara Jostein 

Landrø 

Fra Oppdal har ingen møtt dette året. Vi arbeider stadig 

for å få med noen derfra. 

Det er ikke lett å få skifta ut medlemmer i styret generelt. 

Vi har hatt 3 møter dette året: 

I februar planla vi å ha et områdestevne. Det ble utsatt 

til høsten. 

I september møttes vi igjen for å legge opp til et 

inspirasjonstreff 9.oktober på Mjuklia. Der ønsket vi 

gjester fra alle områdene i Trøndelag velkommen.  

Trollheimen 31/12 2022   

Medlemmer  17 

Foreninger  9 

Antall foreninger som har gitt  9 

Menighets-avtaler  4 

Antall menigheter som gir  6 

Antall fast giver avtaler  32 

Trollheimen (hele tusen) 2021 2022 

Anledningsgave 0 2 

DM 40 22 

Fast giver 202 204 

Foreningsgave 49 90 

Lotteri 15 15 

Menighetsavtale 15 34 

Menighetsofringer 19 15 

Minnegave 1 0 

Misjonstidende 24 10 

Enkeltmedlem 4 5 

Enkeltmedlem 2 2 

Tilfeldige gaver 16 104 

 387 505 

Programmet så slik ut:  

kl 13  Lunsj med grøt  

kl 13.45  Lisbeth Barlaup orienterte om NMS’ 

arbeid på Madagaskar og viste video 

Jostein fortalte om sommeren og 

høsten på Mjuklia 

Elsa Jensvoll og Anne Lise Landrø 

dramatiserte teksten om kvinnen 

vedbrønnen 

Vi sang et par leirsanger med bevegelse 

og hadde en quiz 

Kl 14.45 Avslutning med kaffe og kaker 

Vi var ca 30 gjester fra Oppdal, Meldal, Midtre 

Gauldal og Rennebu 

Gretha Loe spilte til sangene og deltok med et 

vakkert stykke i starten. 

I oktober var vi samla på Teams for å planlegge 

leiren vår på Mjuklia første helga i november. 

(Høstleiren med barn fra 2.- 5. klasse.) 

Vi fikk med gode ledere, 3 tenåringer og 2 voksne 

og så 5 fra områdestyret. Leiren fikk vel 40 

deltakere. En trivelig og livlig leir. Vi evaluerte 

leiren på et møte i januar. Vår erfaring er at vi 

lærer noe nytt av hver leir. Flokken er aldri lik. Det 

gjør leirarbeidet veldig spennende. Uansett: Jo 

bedre forberedelse – dess bedre leir.  

Vi har ikke hatt noen basar.  

Noen fra styret deltok som frivillige i anledning av 

feiringa av Mjukli-jubileet. 

Når det gjelder faste givere, har vi dessverre ikke 

klart å få noen oversikt. 

Anne Lise Landrø 



Tida er her for å samle litt tråda, tanka og erfaringa fra 2022. Området har 

også dette året samlast i misjonshuset på Fillan. NMS fekk tildelt 7  samlinga 

av husstyret.  Årsmeldinga i år er laga over ein litt anna lest enn før. Litt meir 

konkretisering av innholdet. Styret har hatt 4 sosiale styremøter. 

 Jorun B. Foss 

Hitra og Frøya område 

Hitra/Frøya (hele tusen) 2021 2022 

DM 8 2 

Fast giver 21 23 

Foreningsgave 9 12 

Lotteri 2 1 

Menighetsavtale 5 6 

Menighetsofringer 1 0 

Misjonsmesse 0 1 

Misjonstidende 13 8 

Enkeltmedlem 1 1 

Tilfeldige gaver 52 1 

 111 54 

dato           Innhald/tema         Besøk / annet 

16. 
Jan  

Alt var planlagt, men denne gongen var det stormen 
Gyda  som stoppa gjennomføringa! 

Notatan mine seier «Styret ha fordelt ansvar og var 
klar for samling.»  

27. 
febr  

Ingeborg konkretiserte NMS sine mål: 
Å dele trua — Utrydde fattigdom —  
Bekjempe urettferdighet 

Og om å be med kvarandre. Ikkje berre for.. 

Fin stund sammen med Ingeborg Meslo Ulvin. Vi fekk 
bla vite at Lisbeth Barlaup skal vikariere for Ingeborg 
ut 2022.  14 frammøtte  

1. 
mai 
 

Lisbeth delte fra eige liv. Og sang bla `Det enda som 
bær` Sterkt vitnemål. 
Markering av 25 årsjubileum for «Hitra og Frøya om-
råde av NMS» Fellesforeninga er eldre, men altså nav-
neendring I 1997. Dette var i Kitty Mæhre si tid 

Fint å få besøk av Lisbeth Barlaup. 
- Info: økning av gaveinntekt 2021 
- NMS deltar ved Olavsfest 2022 
- Generalforsamling Hell/Trondheim 2023 
Endelig tok vi bilde av styret! 
25 frammøtte  

12. 
juni 

Sommarsamling med årsmøte først. 
Nytt styre: Gunveig Kvervavik og Jorun B Foss, Frøya. 
Jorun Aune, Perly Helsø og Inger J. Roald, vara. (ny) 
Hitra 

Besøk fra samemisjonen. Ekteparet Gustad deltok, 
med bla andakt. 
19 frammøtte 

11. 
sept 

Hausten sin  påskedag. Noko går til grunne. Kva er det 
nye? Og kva kan vi halde oss fast i når festdagan er 
over? 

Ingen besøk utafrå. Men det vart ei berikandes stund 
denne gongen og. Og kaffe til slutt! Som alltid. 
14 frammøtte  

23. 
ok  

Hang opp verdenskart frå 1970. NMS Årbok 21 gav 
info om utfordringa i alle verdensdelan.  Stille bønn 
for kvart land..  

Annleis misjonsinfo denne gongen. Lystenning og 
bønn for dei ulike landa. God respons! 19 frammøtte  

11. 
des  

Adventsamling med kjente og kjære sanger. 
Opplegg m/ lystenning/sang/adventstekster. «Gjør 
døren høy», som godt bindeledd mellom tekstene. 
Ærens konge roper ut eit nådens år! Til den som hører 
og treng det. 

Andakt v Jorun F. Om Jesu 3 komme til jord: 
*Jesu synlige komme i jula 
* «Han kommer stadig til oss inn» 
*Han som skal kome til slutt 
11 frammøtte  

Hitra og Frøya 31/12 2022   

Medlemmer  2 

Foreninger  2 

Foreninger som har gitt  2 

Menighets-avtaler  4 

Antall menigheter som gir  2 

Antall fast giver avtaler  3 

FV: Lisbeth Barlaup, Jorun Aune 
sekretær og kasserer, Styremed-
lemmer Perly Helsø, Gunveig 
Kvervavik og leder Jorun B. Foss.  



Namdal Område 

Områdestyret har bestått av: Nella Vannebo, 

Astrid Bergslid, Irja Lipsonen Foss, Øyvind Foss 

(tidligere vara) og Inga Marie Bach Skomsvoll. 

Varamedlemmer: Liv Hestmo og Jorid Bakkland. 

Styret skulle hatt 5 faste medlemmer, men vi lyktes 

ikke i å finne ny medlem etter Odd Einar Vannebo 

som har gått bort siden forrige årsmøtet. 

Varamedlemmene har vært innkalt til styremøtene.  

Styret: Etter årsmøtet 2019 har styret ikke hatt 

noen leder, men har fordelt oppgavene slik det har 

vært mulig. Noen av oppgavene er satt på vent, bl.a. 

ansvaret for protokoll, arkivering og 

korrespondansen med NMS. Papirene er tatt vare 

på, men ikke arkivert. Astrid Bergslid har hatt ansvar 

for kontakten med misjonskonsulenten/regionen 

angående deltakelse derfra på våre arrangementer 

o.l. Inga Marie Bach Skomsvoll er sekretær og lager 

sakliste til styremøter samt referater fra møtene. 

Ellers har oppgavene blitt fordelt på styremøtene i 

forkant av arrangementene.  

Ressurser: Vi har ikke et fulltallig styre, men en 

av varamedlemmene har vært med på de fleste 

møtene. De fleste er +/- 80 år. Leder har vi ikke. 

Som støttespillere har vi i hovedsak medlemmene i 

kvinneforeningen «Unges misjon» (disse er heller 

ikke helt unge lenger!). Trofaste medlemmer har gått 

bort og andre har ikke lenger helse til å være med. 

Spørsmål rundt muligheter i forhold til 

«restarbeidsevne» er stadig aktuell.  

Arrangementer: 

Misjonstreff med årsmøte 23.04 2022, i 

Gjenbruksbutikken 

13 blide deltakere møtte opp til misjonstreff med 

årsmøte. Irja Foss ledet det hele, ønsket velkommen 

og hadde funnet fram påskesanger som 

fellessanger. Riktig så bra sang sett i forhold til antall 

deltakere, ble vi enige om!  

Hilde Guldseth, som p.t. har praksis som 

teologistudent i Namsos, fortalte litt om egen 

bakgrunn bl.a. som tidligere menighetspedagog og 

nå midt i livet med voksne barn og snart ferdig prest. 

Hun holdt en dagsaktuell andakt i tilknytning til 

påskefeiringa som vi var inne i fremdeles.  

Astrid Bergslid sørget for «Misjonsglimt» fra flere av 

NMS’ samarbeidsland, og så måtte vi selvfølgelig ha 

rom for kaffepause og god tid til prat. Irja, Nella og 

Liv sørget for nydelig servering nok en gang.  

Ettersom Områdestyret ikke har egen kasse og 

regnskap, ble kollekten «vipset» til NMS Trøndelag, 

merket «Årsmøte i Namsos» 

Misjonssøndag i Klinga kirke 4.september. 2022 

Inspirerende gudstjeneste med Hans Birger Neergård 

som ansvarlig prest og liturg. Landy Bakke, som er fra 

Madagaskar, nå bosatt i Norge (gift med misjonær 

Arild Bakke) hadde en «levende» prekenen med både 

anskueliggjøring og visualisering av budskapet, og i 

tillegg solosang fra prekestolen. Lisbeth Barlaup 

(NMS, Trøndelag) bidro også med sang, og Astrid 

«sydde» gudstjenesten sammen på beste vis. Ofringa 

gikk til NMS 

Kirkekaffen ble arrangert i samarbeid med Klinga 

menighetsråd. Astrid Bergslid ledet. Der var vi ikke så 

mange, men vi som var der hadde det utmerket ved 

blomsterpynta bord og med nydelig servering. Her fikk 

vi litt oppdatering om NMS ute og hjemme ved Lisbeth 

Barlaup og Landy Bakke.  

Mini-julemesse, lørdag 12.november 2022 

Det var lenge usikkert om vi kunne få til julemesse i år. 

Områdestyret har ikke kapasitet til å stå ansvarlig for 

en julemesse. Gjennomføring av messe ville derfor 

være avhengig av at andre enn områdestyret tok 

ansvar. Områdestyret ville i så fall bidra.  

Julesalg/messe slik vi hadde det før 

koronapandemien, var utelukket, men en 

«minimesse» med forhåndssalg av lodd, kunne vi 

kanskje få til? I håp om dette, ble det bestilt lokaler i 

Frelsesarmeens bygg 12.november.  

Høsten kom, og det så lenge mørkt ut med tanke på 

gjennomføring av julemesse. Det hadde ikke lyktes 

oss å få til ansvarlig komité, men vi visste at i tillegg til 

oss i områdestyret, var det en håndfull medhjelpere 

som ville stille opp (i hovedsak medlemmer av «Unges 

misjon» med ektefeller). Vi «samla sammen glørne» 

nok en gang, og fikk gjennomført minimesse med noe 

forhåndssalg av lodd.  

Astrid Bergslid holdt åpningsandakt. (P.g.a. mye 

usikkerhet om vi kunne få til noe arrangement, hadde 

vi ikke bedt om besøk fra regionskontoret). Vi holdt 

åpent i fire timer, hadde salg av suppe m. brød, kaffe 

og kaker, håndarbeid, lefse og småkaker, samt 

tombola og loddsalg på bok (delvis forhåndssalg). I 

tillegg ble juleheftet « I de dager» presentert og solgt.  

Inntekt: Alt forhåndssalg, og mye av salget på 

messa ble betalt med «Vipps» direkte til julemessas 



konto ved NMS hovedkontor, resten kontant på 

messa, t.s. 20299 kr.  

Utgifter: Eneste utgift var 500 kr i husleie, Alt av 

mat, kaffe m.m. var gitt som gave.  

I 2022 ble det avholdt 2 styremøter og behandlet i 

alt 6 saker, i tillegg til drøftinger under «Eventuelt». 

Kontakt ut over dette har foregått over telefon og 

som SMS.  

 Områdestyret har ikke eget budsjett eller 

regnskap. Styremøtene ble holdt gratis i 

Gjenbruksbutikken, kirkekaffen Misjonssøndagen 

var i samarbeid med Klinga menighet, så vi betalte 

ikke for bruk av lokalet. Leie av lokale til Minimessa 

ble trukket fra inntekten før oversending til 

Stavanger, Kirkeofring og annonsekostnader 

sendes til hovedkontoret i Stavanger. Alt til 

servering, pynting m.m. ved våre arrangementer er 

gitt av medlemmene i områdestyret og Unges 

Misjon. Kontorutgifter som porto, papir o.l. er også 

gitt som gave.  

Områdestyret har ikke oversikt over NMS’ 

virksomhet ellers i Namdalen, med unntak av 

misjonsforeningen «Unges Misjon» i Namsos. Vi 

har imidlertid navn på noen kontaktpersoner. Disse 

er orientet om organisering av styret, aktuelle 

adresser til områdestyret og får SMS vedrørende 

aktuelle arrangementer. De fikk ikke tilsendt 

loddbøker/loddark, men de hadde mulighet til å 

kjøpe lodd og betale med Vipps direkte til vår konto i 

Stavanger.  

Gjenbruksbutikken i Namsos er uavhengig av 

områdestyret. Butikken flyttet inn i nye og større 

lokaler i sommer, med vareutvalg og innredning 

etter samme modell som de øvrige 

Gjenbruksbutikkene. Også her er det utfordringer i 

forhold til tilstrekkelig arbeidskraft, men innsatsen er 

imponerende.  

Vi har vel stadig en følelse av at «det humper og 

går», og at det er vanskelig å legge langsiktige 

planer. Med tanke på utfordringene, ikke bare for 

Områdestyret, men for NMS i Namdalen, har vi 

grunn til å være takknemlige til både Gud og 

mennesker for det vi tross alt har fått til i 2022. En 

spesiell takk til misjonsforeninga Unges Misjon som 

har gjort det mulig å gjennomføre arrangementene. 

Veien videre får vi fortsatt legge i Guds hender. 

Hans er riket, makten og æren, nå og alltid. 

 Inga Marie Bach Skomsvoll 

Namdal 31/12 2022   

Medlemmer  1 

Foreninger  5 

Antall foreninger som har gitt  1 

Menighets-avtaler  10 

Antall menigheter som gir  6 

Antall fast giver avtaler  20 

Namdal (hele tusen) 2021 2022 

Anledningsgave 0 1 

DM 4 4 

Fast giver 48 49 

Foreningsgave 7 10 

Menighetsavtale 6 11 

Menighetsofringer 6 9 

Minnegave 4 1 

Misjonsmesse 26 20 

Misjonstidende 5 5 

 109 111 

NMS Gjenbruk Namsos 

 Inntekt Resultat 

2021 671 378 192 825 

2022 1 102 409 418 352 



Orkdal område omfatter kommunene 

Orkland, Skaun og Heim. 

Områdeutvalget har bestått av: 

Fra Agdenes (Orkland): Torbjørn 

Landrø, vara Elin Selbekk.  

Fra Orkdal (Orkland): Vigdis Troøyen 

Foseide.  

Fra Skaun: Anne Kristine Bakken 

Hovtun, vara Inger Forsmark. Fra 

Heim: Astri Wessel, vara Anne 

Kristine Bolme Selnes.   

Områdeutvalget har i 2022 hatt 2 

styremøter; ett på nyåret og ett på høsten.  På nyåret planla vi 

våre to faste arrangementer i løpet av våren, et inspirasjonstreff i 

mars og et områdemøte i april. På utvalgsmøtet på høsten 

samtaler vi om statusen i foreningene i området, misjonsavtalene 

og misjonsarbeidet generelt. Vi har delt info og videoer fra NMS 

sine nettsider til inspirasjon og bruk i foreningene. Videre har vi 

hatt medlemmer i regionstyret blant oss; Birger Foseide fram til 

sommeren -22 og nå Astri Wessel, som begge har delt info om 

arbeidet der. Da de også sitter i hovedkomiteen for GF/

Sommerfest på Stjørdal 29.06-02.07.23, har vi og fått følge med i 

planlegginga av denne festen, som vi gleder oss veldig til.  

Situasjonen i området.  Vi har i dag til sammen 5 foreninger: 

Orkdal: Krumelure (1991) og Vårliv unges misjonsforening 

(1929). Krumelure har månedlige møter og bidrar til julemessa i 

Sommerveita, mens Vårliv arrangerer St. Hans feiring ved 

Gangåsvatnet og et påskemøte på Stokkhaugen bedehus. I tillegg 

til dette arrangeres det en tradisjonsrik årlig NMS-basar på Fenes 

(tidl. Snillfjord), hvor Marie og Ragnar Elveseter har vært primus 

motorer i mange år. Den starta i 1892 og har altså 130 

årsjubileum! Agdenes: Lensvik misjonsforening, som starta opp i 

1855 og er den eldste foreninga i området, er fortsatt høyst 

oppegående og arrangerer misjonstreff på bedehuset en gang pr 

måned. Skaun: Kirkesiden misjonsforening (1860) har månedlige 

møter og arrangerer også møter på bedehuset. Heim: Øvre 

Vassbygden kvinneforening (1903) har jevnlige møter og en stor 

basar på nyåret, pluss at de har sangkvelder på misjonshuset.  

Enkeltmedlemmer i NMS. Det er 28 enkeltmedlemmer i 

området. Dette antallet ønsker vi å øke.  

Menighetsavtaler. Vi har nå kun 2 menigheter i området som 

har misjonsavtaler med NMS. Det er Snillfjord og Agdenes som 

begge har Thailand som misjonsprosjekt. Orkdal, Orkanger og 

Geitastrand har i år avslutta et bortimot 20-årig misjonsprosjekt 

på Madagaskar. Men flere menigheter kjøper og deler ut 

Orkdal og omegn område 

dåpskluter fra Madagaskar.   

Inspirasjonstreff og områdemøte.  Disse to faste 

arrangementene er alltid inspirerende og 

oppbyggelige møter, så også dette året. Spesielt 

hyggelig var det å få besøk av de 2 

Haldstudentene Ester og Tais fra Brasil, som 

fortalte om landet sitt, den brasilianske lutherske 

kirka og om egen tro. Birger Foseide fortalte om 

hunger etter bibler i Ukraina og leste salme 31, 

som leses i de ukrainske kirkene hver dag kl 17. 

Sterkt også å få spilt den ukrainske 

nasjonalsangen av Jostein Selnes.  

På områdemøtet vårt i Børsa hadde vi besøk av 

Anne Lise og Jostein Landrø som inspirerte oss 

med andakt, sang og fortellinger fra Mjuklia som 

feira 50-årsjubileum i 2022. I tillegg fortalte 2 

engasjerte KVT-elever om skoleprosjektet sitt 

«Vann til Laos» gjennom NMS.  

Videoen «Sammen» ble vist på begge 

arrangementene, noe som både oppbygget og 

inspirerte oss og gjør oss takknemlige for at vi får 

være med i dette verdensvide misjonsarbeidet. 

Vigdis Troøyen Foseide  

Orkdal 31/12 2022   

Medlemmer  24 

Foreninger  8 

Antall foreninger som har gitt  8 

Menighets-avtaler  7 

Antall menigheter som gir  7 

Antall fast giver avtaler  36 

Orkdal (hele tusen) 2021 2022 

Anledningsgave 1 2 

DM 30 12 

Fast giver 211 203 

Foreningsgave 49 99 

Lotteri 34 24 

Menighetsavtale 8 21 

Menighetsofringer 15 13 

Minnegave 0 12 

Misjonsmesse 0 2 

Misjonstidende 534 23 

Enkeltmedlem 5 7 

Tilfeldige gaver 15 4 

Webgaver 20 0 

 923 421 



Året 2022 ble et aktivt år for Knausen Lysstøperi. Etter litt 

rolige år under pandemien hadde vi en økning av 

produksjonen på ca. 33% i forhold til 2021. 

I alt ble det gjennomført 11 transporter fra Knausen ut til 

våre butikker i løpet av året med en samlet vekt på noe 

over 20 tonn. Salgsverdien på dette vil utgjøre over 2 mill. 

kroner. En stor takk til våre medarbeidere som har bidratt 

til dette fine resultatet.  

Vi har etablert 5 faste transportruter som nå kjøres av 

erfarne sjåfører som har kjørt rutene flere ganger. De har 

også god kunnskap og kontakt med «sine butikker» som de 

betjener på sine turer. Sjåførene er til stor nytte for 

Knausen og utgjør en viktig kontakt for oss ut til butikkene. 

Da siste transport gikk før jul, var vårt lager så godt som 

fullstendig tomt. Derfor jobber vi nå for fulle mugger for å 

fylle opp lageret igjen, slik at vi kan ha nok varer til nye 

bestillinger kommer inn fra butikkene i løpet av mars 

måned.  

I løpet av året har vi fått installert en heis/løfteplattform 

mellom 1. og 2. etasje. Dette betyr vesentlig bedre 

arbeidsforhold for våre medarbeidere, og bidrar i stor grad 

til å effektivisere produksjonen. Dessuten kan vi også unngå 

en god del tunge løft som ellers kan være en 

helseutfordring. Vi sender en stor takk til NMS Gjenbruk for 

denne investeringen.  

Vårt råstoff på Knausen er brukte lysstumper. Disse samles 

inn i NMS sine 52 butikker. For tiden har vi et stort 

råstofflager. Det sikrer at vi kan ha fullt trykk på 

Knausen Lysstøperi 

produksjonen framover, og det er nødvendig. Våre 

butikker selger nå godt, og i år fikk vi inn store 

bestillinger fra butikkene. Det førte til at vi klarte å 

oppfylle bare 66 % av de bestillingene vi fikk inn. 

Butikkene selger altså mer enn det vi har klart å 

produsere. Vårt mål for 2023 er at vi skal kunne levere 

en større andel av hver bestillingen enn det vi klarte i 

2022.  

Dermed er vi over på vår største utfordring, som er å 

skaffe oss nye medarbeidere. Vår viktigste ressurs er 

våre frivillige medarbeidere, og disse har gjennom året 

gjort en flott innsats. Men skal Knausen kunne øke sin 

produksjon framover så trenger vi flere arbeidende 

hender nå. Og det vil være en prioritert oppgave for 

oss i tiden som kommer.  

Knausen Lysstøperi feiret i september 20 år. Fra 

starten i 2002 på Bakksætra i Orkland, som en liten 

bedrift for å fremskaffe midler til NMS sin verdensvide 

virksomhet, er vi i dag blitt en betydelig bedrift med 37 

frivillige «ansatte». Det har vært en stor utvikling som 

har vært mulig takket være stor og helhjertet innsats 

av mange. Vi vil takke alle som har bidradd til denne 

positive utviklingen, og ønsker oss flere nye 

medarbeidere. 

Velkommen inn i vårt arbeidsfellesskap dersom du har 

mulighet til å gi litt av din tid til misjonen. Å gi av sin tid 

er en fin måte å drive misjon på.  

Inge Hill, styreleder 

Ferdigvarelageret. 

Med heis og jekktralle 

flytter vi ferdigvarer dit de 

skal stå til de blir hentet — 

helt uten svette og ømme 

rygger 



Styret har i 2022 bestått av: 

Rolf Røstum, leder. Valgt i -22 for 1 år 

Tone Aasen, turnuskoordinator. Valgt i -21 for 2 år 

Grete Hepsø, HMS-ansvarlig. Fast styremedlem fra -22 

Leiv Elvestad, styremedlem. Valgt i -22 for 2 år 

Randi Sagberg, sekretær. Valgt i -21 for 2 år 

Gunhild Singsaas, varamedlem. Valgt i -22 for 1 år 

Styret har hatt 6 styremøter, 12.jan, 25.jan, 16.feb, 19.april, 

31.aug, 19.okt 

Valgkomiteen har bestått av Gunvor Helgetun, Kitt Larsen, 

Dagrun F. Slørdahl 

Økonomikomiteen har bestått av Marit Aalstad, Linnea 

Gunnes, Kitt Larsen, Anne Liv Elvestad. 

Anne Liv har ansvar for innkjøp av forbruksvarer. Hun har 

også ansvar for månedsoppgjør og faktura til hovedkontor/ 

Knif regnskap. 

Økonomi: Brutto inntjening kr. 2 0231 056. Oversikt over 

utgifter/nettoinntjening må vi vente med til NMS sender ut 

årsregnskapet. 

Priskomiteen har vært ledet av Gerd Dolmen. Komiteen har 

hatt 3 møter og består f.t. av 18 stk. 

Mht. prising viser det seg at det ikke er nok med prising 

bare på onsdager, det er ofte behov for å ta unna 

innkomne varer i løpet av uka.  

Bokgruppa har bestått av Geir Dolmen, Per Walle, Sturla 

Sagberg. Kjersti Fagerli har vært vikar. 

Tilganger på bøker er stor, så stor at de i kortere perioder 

må ha inntaksstopp. Avdelingen får positive 

tilbakemeldinger fra kundene og er en viktig del av 

butikken. 

Personalsituasjon 

Vi har en stabil stab på ca 60 personer. Noen slutter av 

ulike grunner og nye kommer heldigvis til. Det er flott å 

kunne være så pass mange. Vi er nå f.eks. ofte 4 stykker på 

hver vakt. Da blir det letter å få til litt prising, være mer til 

stede ute i butikken og også mindre sårbart ved sykdom. 

Transport og vareomsetning 

Transportgruppa har bestått av Knut Rotabakk, Sivert 

NMS Gjenbruk Trondheim 

Nørstebø, Edgar Breivold, Arne Kr. Sesseng, Kasahun. 

Det ble i år endelig avklart at vi ikke kan ta betalt for 

utkjøring av varer. Så all transport er god og positiv 

service overfor kundene våre, men også viktig for 

vareomsetningen. 

Organisering av transporten: For å få til en best mulig 

logistikk på kjøringen har Anne Grete Berg arbeidet 

med å lage kjørelister dagen i forveien, ringt og gjort 

avtaler med kunder og satt opp en fornuftig kjøreplan. 

Oppgaven for sjåførene har blitt greiere og mer effektiv, 

og de er veldig fornøyde med opplegget. 

Mht varetilgang så har det variert en del. Det har vært 

gjort forsøk med å henge opp små infolapper om «Vi 

henter gratis» på butikksentre og borettslag. 

Mange givere leverer varene sine direkte i butikken, 

noe vi gjerne ønsker at de skal gjøre. 

SoMe- kontakt (ny benevnelse på det som har med 

sosiale medier) har vært Sigrunn Stensby. Hun legger 

jevnlig ut fine bilder av varene vi har på butikkens 

Facebooksider. 

Knausenkontakt har vært Gunn Bakken. 

Arrangement 

25. januar: Butikkens 10 års jubileum. Det ble markert 

på en enkel måte både for kunder og ansatte.  

9. mars: Årsmøte og medarbeidersamling. Vi fikk besøk 

av Turid Øyre Øygard som bl.a. orienterte om arbeidet i 

gjenbruksbutikkene rundt om i landet (52 stk) 

27. oktober: Medarbeidersamling. Øyvind U. Eriksen 

delte sterke historier om møter mellom mennesker og 

NMS sitt arbeid i Thailand og Laos. 

Lokaler 

I januar ble det gjort et stort arbeid med å fjerne 

gammel maskeringstape (etter coronarestriksjoner) og 

gulvet ble bonet. 

For om mulig å dempe lyd/prat mellom kjøkken/butikk 

ble det satt opp plexiglass i åpningen mellom disse 

arealene. Men det er litt usikkert hvor stor effekt vi fikk 

av det. 

Når temperaturen ute er lav, oppleves det kaldt å stå i 

kassen. For å bedre på dette ble det innkjøpt vifteovner 

og i tillegg satt opp en løsvegg mellom kassen og 

inngangen. Men det er nok behov for en totalvurdering 

av klimaanlegget i butikken. Her må NMS Eiendom inn i 

 Inntekt Resultat 

2021 1 772 611 488 766 

2022 2 231 908 1 379 019 



bildet. 

«Møteplassen» er tilbake, om enn i en noe mindre 

utgave, men mange sitter ned og tar en kopp kaffe under 

handleturen. 

Ellers skjer det stadig små forandringer/forbedringer av 

utstilling/plassering takket være mye kreativitet og 

tiltakslyst blant våre medarbeidere. 

Drift 

Butikken hadde stengt til 17. januar pga 

koronasituasjonen.  

Også i år kunne butikken holde åpent hele sommeren, 

takket være stor fleksibilitet hos alle medarbeidere og 

godt arbeid av turnuskoordinator Tone. 

20. november hadde vi innbrudd i butikken. Glasset i 

personalinngangsdøra var kunst, likedan var 

glassmontrene smadret. De ubudne gjestene var 

tydeligvis ute etter helt spesielle varer, gull. Heldigvis ble 

utbyttet lite og ikke andre skader i butikken. 

Julesalget startet .....  og satte nye rekorder. Tilgangen på 

julevarer var i år noe av det meste vi har hatt. Og den 

gode organisering av julelageret i kjelleren er viktig for 

gjennomføringen av julesalget. 

Butikken har ikke hatt fast butikkleder, den oppgaven har 

gått på omgang i styret og har etter vår vurdering fungert 

greit. 

Hjellen gård selger fortsatt varer direkte fra gården, og 

inntekten derfra kommer inn på vårt regnskap. Takk til 

fam. Hjellen for at de har stilt fjøset til disposisjon og 

bistår med salg. I løpet av -23 skal disse varene ryddes og 

overføres til butikken. 

Randi Sagberg, sekretær 

Hensikten med misjonsfestene er å gi informasjon og 

inspirasjon om NMS sitt arbeid, både ute i verden og her i 

Trøndelag, samtidig som vi støtter arbeidet økonomisk. 

Samtidig må vi se i øynene at dersom deltakelsen 

fortsetter å synke, vi ikke får mer hjelp på kjøkkenet og 

ingen nye ser seg i stand til å ta en tørn i styret, så må vi 

vurdere om tiden er inne for å legge ned festene, og 

eventuelt se om det er andre måter å fremme 

misjonsinteressen og –gløden på. I dette arbeidet bør 

ansatte i regionen også være med. 

Styret har også dette året bestått av Gunn Bakken, Bertel 

Aasen og Håkon Tørring. Misjonsfestene i Sommerveiten 

har fortsatt som vanlig også dette året. Hellig trekongers-

festen i januar måtte avlyses pga. økende koronasmitte 

rundt nyttår og restriksjoner i forbindelse med det. 

Ellers ble det avholdt 6 fester, henholdsvis i februar, mars, 

april, september, oktober og desember. Frammøtet har 

Trondheim område 

variert noe, men har i det store og hele vært lavt. 

Festene appellerer mest til den eldre garde og flere av de 

trofaste har av forskjellige grunner falt fra. Samtidig har 

det vist seg vanskelig å få med nye eldre. 

Flere av dem som var med i bevertningskomiteene har 

trukket seg. Det er heller ikke alltid lett å få med kor eller 

sangere. Men noen trofaste stiller stadig opp på 

kjøkkenet, og når Gunn sender ut sms i forkant av 

festene og spør om hjelp, og om noen kan ha med seg 

noe å «bite i», har det alltid ordnet seg. Så tusen takk til 

hver enkelt som ser sitt ansvar for at festene skal kunne 

arrangeres! 

Gunn Bakken, Bertel Aasen og Håkon Tørring  

Trondheim 31/12 2022   

Medlemmer  53 

Foreninger  14 

Antall foreninger som har gitt  13 

Menighets-avtaler  10 

Antall menigheter som gir  13 

Antall fast giver avtaler  119 

Trondheim (hele tusen) 2021 2022 

Anledningsgave 2 6 

DM 78 42 

Fast giver 773 790 

Foreningsgave 120 153 

Lotteri 59 44 

Menighetsavtale 67 96 

Menighetsofringer 42 53 

Minnegave 19 7 

Misjonsmesse 94 39 

Misjonstidende 62 69 

Enkeltmedlem 21 17 

Spleisgave 3 1 

Tilfeldige gaver 167 1 547 

Webgaver 2 5 

 1 508 2 870 



Når framblikk forsøkes, og 

planer skal legges, er det ofte 

så som så med hva man for 

sikkert kan vite om eller 

forvente av ukjent fremtid. 

2022 ble enda et bevis for 

dette. Nå i etterkant ser vi at 

overraskelser og mye 

uplanlagt fikk prege året som 

gikk.  

Mens KIA var i gang med å 

gjenopplive normalt program etter koronatid, økte 

Trøndelags andel ukrainere dramatisk. Heldigvis hadde KIA 

fra før av et godt og tillitsfullt samarbeid med den 

russisktalende forening AktivNo. Og dertil et par egne 

russisktalende frivillige som sto klar til innsats. Og plutselig 

ble ukrainske navn og mennesker en betydelig del av KIAs 

hverdag.  

NMSU fra sin side søkte om midler for å sponse 

deltakeravgifter i eget leirarbeid. Og KIAs bidrag ble å 

finne og registrere både ukrainske ungdommer og familier 

til Mjuklia. Gratis. Både folk med bakgrunn som ortodokse, 

ateister, baptister eller pinsevenner fikk gode leirminner 

føyet til en ellers vanskelig livssituasjon. Og KIA får 

spørsmål stavet på forskjellig vis om når det er «neste 

gang», for det vil man i hvert fall ikke gå glipp av.  

Et annet treffpunkt mellom KIA og NMS var sommercamp, 

hvortil vi sendte papirløse konvertitter fra Iran og 

Afghanistan. Enslige og familier med barn. Det står verken 

i NMS eller KIAs makt å endre de totale livsbetingelsene 

for de vi møter. Derimot gir det mening og utholdenhet å 

være med på å skape punktmarkeringer og øyeblikk som 

har smak av Gudsriket på jord. Og derigjennom vise 

Kristent Interkulturelt Arbeid (KIA) 

medmennesker tro, håp og kjærlighet.  

En gruppe ukrainske kvinner møtes ukentlig til eget 

norskkurs på KIA. Og annenhver uke møtes eldre 

russere og ukrainere på KIA til en kaffeprat med russiske 

kaketradisjoner attåt. Det er både mål og mening i å 

understreke at krigen vi ikke ønsker foregår i Ukraina og 

ikke i Trondheim. Russere formidler mye praktisk hjelp 

på alle vis, bl.a. matutdelingsposer til nye ukrainere. 

Nytt av året er også at KIA har fått kanalisere flere 

flyktningeungdommer til en norsk variant av 

konfirmasjonsforberedelse. Andre voksne vi kjenner til 

har blitt døpt etter å ha forlatt islam. Og atter noen har 

deltatt på ulike menighetsweek-ender eller Alpha-kurs. 

Alt sammen tegn på en gryende bedre inkludering. Flere 

av frimenighetene er et godt lærested for nye praksiser 

og integrering, hvorfra NMS og den norske kirke kan 

lære mye. 

KIA nyter mange fordeler ved det tette samarbeid med 

Voksenopplæringen. Bl.a. at KIA ofte lettvint kommer i 

kontakt med nye bosatte flyktninger på et tidlig 

tidspunkt. De henvises nemlig til KIAs treffpunkter eller 

kurs. Også NAV og Helse-Velferd sender personer vi 

ellers ikke ville møtt. Men fortsatt er de fleste vi omgås 

tatt med av venner som allerede kjenner KIA. På denne 

måten hører KIA ikke sjeldent med til den første 

bekjentskapskretsen man fikk i Trøndelag. Og etter 

hvert blir noen av dem selv gode frivillige medhjelpere. 

Takk til NMSU for det gode samarbeidet og den 

økonomiske støtten dere så raust tilgodeså deltakere 

fra KIA med. La oss be om forstand til å se hvordan alt 

sammen kan videreutvikles. 

I tro på at vi alle kan være med på å bygge nye 

fellesskap og synliggjøre Gudsriket slik Jesus lærte oss.  

Ester Røen 

Ungdom fra Ukraina på Mjuklia.  

Foto: Åse Mari Kessel 



Kristen vgs Trøndelag har i 2022 hatt et godt men 

krevende år. Det har vært krevende økonomisk fordi 

tilskuddssatsene ble vesentlig redusert slik at vi har 

måtte iverksette kraftige sparetiltak. Men vi har kommet 

gjennom og er glade for at økonomien i 2023 ser noe 

bedre ut, selv om det fremdeles er trangt. 

Også i 2022 har vi fylt skolen med elever. Søknaden til 

KVT er god, men vi må stadig jobbe for å fylle skolen. De 

viktigste ambassadørene for skolen er elevene som går 

her. Derfor er det viktig å stadig jobbe for et godt 

skolemiljø og høy kvalitet på undervisninga. Når elevene 

trives og opplever mestring vil både elevene og foresatte 

anbefale skolen til andre. En spesiell takk til alle ansatte 

Kristen Videregående Skole i Trøndelag (KVT) 

som hver dag er med på å sørge for kvalitet i alle ledd, 

trivsel for elever og ansatte og formidling av kristne 

verdier.  

Vi har 565 elever fordelt på studiespesialisering (380 

elever), idrettsfag (45 elever), helse- og oppvekstfag (90 

elever) og påbygg til generell studiekompetanse (50 

elever). Totalt er det 90 medarbeidere som har sitt daglige 

virke på skolen.  

KVT er og skal være en annerledes skole. Vi er stolt av å 

være annerledes, og lover å fortsette å være det også 

videre framover. Takk for at du er med på å framsnakke 

KVT og å be for elever og ansatte. 

Eimund Fossum 

rektor 

Styret besto i 2022 av: Anne Lise Landrø leder, Per 

Winsnes sekretær, Jan Asbjørn Sagen, Kjellfrid Torsen, 

Solveig Hugdal, 1. vara: Jostein Landrø (har møtt fast), 2. 

vara: Inger Winsnes Fløttum. Ledergruppa på Mjuklia, 

Kari Hyttebakk Øye, Ola Syrstadeng og Rigmor Aas er 

med på alle styremøter 

Formålet for styret i foreningen Mjuklias venner er:  

Å styrke og videreutvikle Mjuklia gjestegård gjennom å 

drive markedsføring, arrangere dugnader, holde 

medlemmene orientert om situasjonen på stedet og 

oppfordre til støtte gjennom gaver, omtanke og forbønn. 

Styret har hatt 4 interessante møter og diskutert 

meningsfulle, til dels spennende saker. 

I løpet av året fikk Mjuklia et nytt tilskudd: Drømmen om 

å gjøre redskapshuset til aktivitetshus ble virkelighet, 

gjennom iherdig frivillig innsats. Resultatet ble et nytt og 

godt tilbud til leirlivet. 

Ellers har sengbenkene på rommene i internatet blitt 

erstattet av rammemadrasser (senger). Sengbenkene fikk 

nytt trekk og ble til sofaer i ovnskroken på internatet og i 

‘Låvstuggu’, altså stua i aktivitetshuset, Låven.  

I jubileumsgave fra kommunen fikk Mjuklia en 

pengegave som skulle brukes på Rennebumartnan. 

Dermed ble det kjøpt håndlagde skilt til alle de forskjellige 

husene. Slik er det nå blitt lettere å finne fram. 

I Øverstuggu (tidl. annekset) var stolene trukket med et 

helt lyst stoff, som ofte gjorde det nødvendig med 

rensing. Disse stolene fikk i høst nytt trekk i solid, 

vaskbart materiale.  

Ellers har det vært mer faste dugnader som støvsuging av 

stoler, stell av planter, reparering og fiksing høgt og lavt, 

samt fjøsstell og snøbrøyting. Og ikke minst: bakstedona; 

lefsebaking og kakebidrag. Alt med lokale dugnadsfolk.  

Noen har også bidratt som helgeverter. Å ta imot så store 

konfirmantleirer fra NMSU som vi nå fikk, hadde ikke gått 

uten iherdig og kyndig frivillig innsats: Det har vært stilt 

opp med hjelp, møblering og utstyr der det måtte trengs 

fra tidlig morgen til sene kveld.  

Flere velger å støtte Mjuklia økonomisk gjennom året. Og 

mange bidrar med bønn. Alt til støtte og velsignelse. 

Vi er svært takknemlige for all denne støtten!  

Og vi tror at styret for Mjuklias venner har en god 

funksjon, blant annet ved å holde kontakten utad 

levende. Det er godt å kunne dele kunnskap om gleder og 

utfordringer. Vi opplever også at styret har en oppgave 

når det gjelder å bidra med vurderinger og gjøre vedtak 

sammen med ledelsen.  

Anne Lise Landrø 

Årsmelding for Mjuklias venner 



NMS Gjenbruk Oppdal 

Alle medarbeidere er 

skadeforsikret fra de reiser 

hjemmefra til de kommer hjem 

igjen.  

Grønn fredag: 25. november 

annonserte vi Grønn fredag og 

solgte varer til halv pris, med 

litt ekstra bemanning. 

Sluttsummen den dagen ble 5.6 

tusen. En slik dag bidrar til godt 

omdømme og plass til å kunne 

ta imot nye varer.  

Kaffekroken: Før jul bestemte medarbeidermøtet at vi skulle 

stenge/fjerne kaffekroken på grunn av blant annet å gi plass til 

alle julevarene. Den er åpnet igjen nå, men til tider er det 

såpass travelt på butikken at vi ikke har tid til å passe den 

tilstrekkelig.  

Sosiale medier: Butikken har Facebook-konto. Vi legger ut 

bilder av fristende varer, tilbud, skriver beskjeder, og tar imot 

spørsmål og kommentarer fra kunder. Facebook-gruppa 

«Medarbeidere hos NMS Gjenbruk» er det mange av oss som 

er med i for å få og dele råd og tips med de andre av NMS sine 

butikker. Vi har hatt omtale av butikken i Opp-avisa.  

Omsetning:. Vi har en jevn tilgang på varer. Mange spør om 

det de kommer med er noe vi vil ha, men likevel er det en del 

som ikke blir solgt og må leveres på miljøstasjonen. Papp og 

papir leverer vi gratis, og noe restavfall tar hver enkelt med 

seg hjem når dagen er over. For å minske avfallsmengden 

oppfordrer vi hverandre til å ta en titt på varene sammen med 

dem som leverer, og på en hyggelig måte sortere ut det som vi 

ikke tror blir solgt.  

Bokansvarlig Sissel har hengt opp liste i kassa over bøker som 

vi vanskelig får solgt.  

Takket være at veldig mange kommer til oss med brukbare 

varer som andre er glade for å få kjøpt til en lav pris, bare øker 

omsetningen, og det håper vi den kan fortsette med.  

Styret vil takke alle for innsatsen i året som gikk. Vi ser 

nødvendigheten av at vi alle bidrar til å hjelpe hverandre når f. 

eks. kassa skal gjøres opp, varer skal vurderes, kunder skal ha 

svar og når noen trenger å bytte vakt. Vi har en meningsfull 

jobb! 24.02.2023  

Ingrid Lånke  

 Inntekt Resultat 

2021 685 191 200 813 

2022 833 170 634 915 

Styret for butikken på Oppdal har i 2022 bestått av 

Jostein Landrø, Magnhild Brattset, Ola G. Dørum, 

Solveig Steinskog og Ingrid Lånke  

Møter:  

Årsmøtet med middag ble holdt 29.03.2022 på 

Mjuklia gjestegård og leirsted.  

Vi har hatt 3 styremøter og ett medarbeidermøte/

allmøte.  

Vi har hatt besøk av kontaktene på NMS Gjenbruks 

hovedkontor som ville gjøre seg kjent med butikken 

vår og komme med nye opplysninger og veiledning. 

Konsulenten som har hovedansvaret for vår butikk 

heter Siv H. Undheim.  

Medarbeidere: I alt har vi 32 navn på 

medarbeiderlista, butikkpersonale, prisingsgruppe, 

sjåfører. En bestemmer sjøl hvor mye en vil jobbe. 

Magnhild er fortsatt den som setter opp vaktlista. 

Det er ønskelig med tre av personalet på butikken i 

åpningstida, men noen ganger må det gå bra med 

bare to. Noen arbeider bare i prisingsgruppe.  

Vi ønsker fortsatt flere frivillige medarbeidere, og 

har etterlyst det både i lokalavisa, på plakat i 

butikken, på Facebook-sida vår, i reportasje fra 

butikken i lokalavisa og ved personlige 

henvendelser. I år er det kommet til to nye på lista.  

Kurs: Styremedlemmer og HMS-ansvarlig har 

deltatt på to kurs i OMATT sin regi dette året, ett i 

Trondheim og ett i Molde. Kurset i Molde var svært 

lærerikt, i følge de to deltakerne.  

Åpningstider: I oktober bestemte allmøtet at 

åpningstida på lørdager skal reduseres med en time, 

slik at vi stenger kl.15 på lørdager. Vi har ikke hatt 

stengt av smittevernhensyn dette året.  

HMS: Kari Ann Bjerkås er HMS-ansvarlig. Hun har 

årlig gjennomgang med leder i styret, med hensyn 

til helse, miljø og sikkerhet, og deltar på 

styremøtene. Hun har ansvaret for spørsmålskassa 

som henger på kjøkkenet. tømmer den, og legger 

innholdet fram for styret.  



Det regionale utvalget i SMM (med representanter fra de 7 

organisasjonene) er beholdt i Nidaros etter 

omorganiseringen i 2021. Det er imidlertid færre årlige 

møter.  

Av bispedømmets 120 menigheter er det 83 som har 

misjonsavtale gjennom én eller flere av SMM-

organisasjonene (69 %), en liten nedgang. Det skyldes 

opprydding fra tidligere oversikter, og at noen menigheter 

avventer videre avtaler etter en gjennomgang. 13 

menigheter har fornyet sine menighetsavtaler gjennom 

fjoråret.  

Den nasjonale aksjonen «Sammen som kirke i hele 

verden», som skal hjelpe til å styrke menighetenes eget 

misjonsprosjekt, får liten tilslutning i Nidaros. Vi håper 

engasjementet kan økes ved årets aksjon. 

Lys til verden – aksjonen ble gjennomført. Det felles tema 

var «Misjon i skyggen av pandemien». 

Nidaros var vertskap for HimalPartners fagsamling om ICDP 

i mars, med 20 deltakere. International Childhood 

Development Program er et foreldreveiledningsprogram 

som skal styrke barnas vekst og modning i familie og skole. 

Det er kjent fra mange barnehager i Norge, og det brukes i 

økende grad internasjonalt i diakonale misjonsprosjekter. 

Samarbeid Menighet og Misjon i Nidaros (SMMN) 

3. desember var det fakkelborg for trosfrihet i 

Trondheim, der 30 personer sto langs Nordre gate med 

vitnesbyrd om forfølgelse og troskamp i verden. I 

forkant var det seminar om trosfrihet med 

generalsekretær i Stefanusalliansen Ed Brown.  

I april dro 5 ungdommer fra Stjørdal til Spania for å bli 

kjent med kirkeliv og misjonsarbeidet til NMS i 

Barcelona. Leder var menighetspedagog og 

ungdomsdiakon Solveig Frafjord Whitcomb. Slike turer 

er alltid en suksess for å aktualisere dagens 

misjonsarbeid.  

Misjonsengasjementet i menighetene er mye avhengig 

av organisasjonenes innsats og lokale drivkrefter i 

menighetene. Menighetsstabene har ingen ansatte der 

temaet «misjon» naturlig hører hjemme, derfor må man 

kontinuerlig «selge inn» tiltak og oppmerksomhet om 

saken. 

Olav D. Svanholm 



Hva vi ellers driver med... 

4-5. februar ble det arrangert kvinnedøgn på Mjuklia. Komiteen ble ledet av Anne 

Lise Landrø, Toril Kiplesund, Judith Kvakland og Kjersti Kvam med flere. Det var ca 

30 deltakere på kvinnedøgnet. Det ble også denne gangen preget av korona 

dessverre. Veldig gledelig og populært tilbud, der både unge og eldre damer 

møtes. 

Haakon Kessel på misjons-

fest i Sommerveita 
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Høstens seniortreff ble arrangert 5.-8.september på 

Mjuklia. Biskop emerita Laila Riksaasen Dahl og 

forfatter/teolog Vidar Kristensen var hovedtalere. 

Dessuten deltok Landy R Bakke på misjonskvelden. 

Været var godt, og vandringa på Nerskogen ble en fin 

opplevelse. Orkland mannskor sang på basaren. 30 

personer var med på hele treffet. Flere av dem kom fra 

Nordmøre. 

Lederteam: Vigdis og Birger Foseide, Svein Arild Rye, 

Marit Syrstadeng, Astri Wessel 


